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BBeellllaatteerrrraa  ooffiicciiaallmmeenntt  hhaa  ddeeiixxaatt  ddee  sseerr  uunn  bbaarrrrii  
ppeerr  ccoonnvveerrttiirr--ssee  eenn  uunn  ppoobbllee..  

  
  

El dimarts 6 de juliol de 2010, va ser un dia històric per Bellaterra al constituir-se 
oficialment l’Entitat Municipal Descentralitzada de Bellaterra. 
 

 
 

L’acte va celebrar-se al Centre Cívic. 
 
 L'acte va ser presidit per el Conseller de Governació Sr. Jordi Ausàs i per 
l’alcaldessa de Cerdanyola Sra. Carme Carmona. Devant d’una important afluència de 
públic es vàren nombrar els vocals i posteriorment el nostre cap de llista, Ramon 
Andreu, va ser triat President de Bellaterra.  
 

RRaammoonn  AAnnddrreeuu  ééss  eell  pprriimmeerr  PPrreessiiddeenntt  ddee  BBeellllaatteerrrraa  
 

 
 

Imatge del discurs d’investidura del president 
 

 Andreu va pronunciar un breu discurs de pressa de possesió del càrreg on després 
de reconeixer les rehivindicacions històriques de Bellaterra, va dibuixar les seves 
intencions al front de l’EMD.  



EEll  ddiissccuurrss  ddeell  pprreessiiddeenntt  
MMiirraa  eell  vviiddeeoo  aa  ggppbbeellllaatteerrrraa..oorrgg  

 
 
Honorable Conseller, Ilustríssima Alcaldessa, Sr. Director, 
Membres del Consistori i finalment, però no per això menys 
importants sinó tot el contrari, estimats veïns i veines de 
Bellaterra. Avui passem una pàgina molt important de la nostra 
història, avui Bellaterra oficialment ha deixat ser un barri per 
convertir-se en un poble.  
 
A partir d’avui tindrem veu pròpia i un petit pressupost per 
començar a administrar-nos de forma autònoma algunes 
competències com Cultura, Esport, Manteniment de l’espai 
públic, mobilitat i altres. És sens dubte un bon començament.  
 

Per arribar fins aquí ha calgut presentar 3 peticions d’autogovern. L’intent de Entitat Local Menor del 1978, 
l’intent de Segregació del 1993 i aquest expedient de l’EMD presentat l’any 2005. L’esforç, el treball i la 
dedicació dels bellaterrencs implicats en aquests projectes, alguns dels quals estan avui entre nosaltres com el 
Sr. Macarulla, el Sr. Foix, i el Sr. Ros, han estat claus perquè la Generalitat reconegués oficialment que 
Bellaterra te consciència de poble i aprovés aquesta EMD. Totes aquelles hores i hores que vàreu dedicar a fer 
reunions i entrevistes, a captar signatures i diners i ect, etc... tenen avui la seva justa recompensa.  
 
I es que Bellaterra s’ho mereix. S’ho mereix perquè te un nom perfecte, Bellaterra, una situació estratègica 
immillorable, estem dalt d’un turó i al mig del Vallès, i perquè te un moviment associatiu consistent i sòlid i 
uns residents tossuts i lluitadors que han treballat de valent durant 30 anys per arribar fins on som avui. No ens 
podem aturar aquí, tenim camp per corre i tenim l’empenta necessària per portar a Bellaterra al lloc que es 
mereix.  
 
Crec que no m’equivoco al afirmar que aquest és el relleu que tots els vocals i jo mateix veiem que tenim ara a 
les nostres mans. Malauradament no us podem garantir que ho aconseguirem, no depèn només de nosaltres. 
Però teniu el nostre compromís de seguir treballant de valent, ara des de l’EMD, amb un únic objectiu, millorar 
el nostre poble, millorar Bellaterra.  
 
En aquest sentit serà molt important transformar la nostra relació amb l’ajuntament. Ara és el moment de crear 
els fonaments necessàris d’una nova relació amb Cerdanyola. Aquí, ara i avuí tenim el millor punt de partida,  
Sra. Alcaldessa i Srs. i Sras Regidors, Gracies, Gracies per entendre la nostra realitat i per promoure i recolzar 
des de l’ajuntament l’expedient d’aquesta EMD. 
 
La feina que tenim per davant no serà fàcil, volem una Bellaterra segura i tranquil·la, sense pisos ni carreteres i 
sense l’Autovia Interpolar, amb carrers dignes, amb servei mèdic i amb més transport públic. Aquest és 
l’objectiu. Crec que el podem aconseguir, molts pobles ho han fet. 
 
Confiem especialment en la nostra gent, les nostres associacions començant sense cap mena de dubte per la 
Unió de Veïns i seguint pel Turó de Sant Pau la AAVV Can Domènec, la AAVV de Terranova, Bellaterra 
contra Interpolar, el Club Bellaterra, la Fundació Bellaterra, el Musical, la Inestable, el Cau etc...  Al darrera 
d’elles hi ha persones que amb la seva empenta han fet poble i que ara més que mai han de sentir-se recolzades 
per la nova EMD. Estarem al seu servei, a la seva disposició perquè elles s’ho mereixen i perquè són un actiu 
importantíssim pel nostre poble. Ara més que mai ens caldrà treballar units, estic segur que l’esforç valdrà la 
pena. Potser els fruits trigaran un temps en sortir, però sortiran, més ben dit, entre tots els farem sortir. 
 
I per acabar dir-vos que estic a la vostra disposició com a President que estic al vostre servei. Per això em vaig 
presentar i per això m’heu triat. Visca Bellaterra !!! 
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